
Protokół nr II

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 16  maja  2024  roku w  sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do 

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów, 

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie  dokonał otwarcia sesji, 

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Udzielił głosu Pani Aleksandrze Skuzie – przedstawicielce położnych i pielęgniarek z oddziału 

ginekologiczno – położniczego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Zdrowotnych 

w Staszowie.

Pani Aleksandra Skuza zwróciła  się  do władz samorządowych o wsparcie działań i  poparcie 

petycji  skierowanej  do  Starosty  Staszowskiego,  mającej  na  celu  przywrócenie  funkcjonowania 

oddziału ginekologiczno – położniczego SPZZOZ w Staszowie, w związku z zawieszeniem jego 

działalności. 

Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów Leszek Kopeć  zapewnił  pielęgniarki  i  położne o swoim 

wsparciu i dołożeniu wszelkich starań, aby Oddział wznowił swoje działania. 

Ad. 2

Pan Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany 

porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 25 kwietnia 2024 roku i 7 maja 2024 roku. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 4/24,

b) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 

5/24,
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c) powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Staszowie, ustalenia przedmiotu ich 

działania i składów osobowych – projekt nr 6/24,

d) wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 

7/24,

e) wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 8/24,

f) wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości Rady 

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 9/24,

g) wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 10/24,

h) wyboru przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 11/24,

i) wyboru przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 12/24,

j) wyboru przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów Publicznych Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 13/24,

k) wyboru przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Rady 

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 14/24.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 25.03.2024 r. do 

13.05.2024 r.

6. Zamknięcie sesji.

Radna Rady Miejskiej w Staszowie Barbara Zamożniewicz zawnioskowała o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu apelu w sprawie przywrócenia funkcjonowania oddziału ginekologiczno – 

położniczego SPZZOZ w Staszowie. 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Tomasz  Klimek  poddał  pod  głosowanie  ww. 

wniosek, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 16 radnych). 

Radny Rady Miejskiej w Staszowie Kryspin Bednarczyk odniósł się do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej  w  zakresie  procedury  głosowania  porządku  obrad.  Radny  Bednarczyk  stwierdził, 

iż jego zdaniem w pierwszej kolejności powinien zostać poddany pod głosowanie porządek obrad 

w treści przesłanej radnym, a następnie po jego przegłosowaniu, należy poddać pod głosowanie 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad apelu, o którego wprowadzenie wnioskowała radna 

Zamożniewicz.
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Odnosząc się do powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek nie 

podzielił  zdania  radnego  Bednarczyka.  Dodał,  iż  w  dalszej  kolejności  zostanie  poddany  pod 

głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem przyjętego wniosku.

Z uwagi na problemy techniczne w zakresie głosowania powyższego wniosku nastąpiło ponowne 

jego głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad (obecnych było 21 radnych).

Rada  Miejska  jednogłośnie  zatwierdziła  porządek  obrad  z  uwzględnieniem przyjętego  wniosku 

(obecnych było 21 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 25 kwietnia 2024 roku i 7 maja 2024 roku. 

4. Podjęcie apelu w sprawie przywrócenia funkcjonowania oddziału ginekologiczno – 

położniczego SPZZOZ w Staszowie.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 4/24,

b) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 

5/24,

c) powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Staszowie, ustalenia przedmiotu ich 

działania i składów osobowych – projekt nr 6/24,

d) wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 

7/24,

e) wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 8/24,

f) wyboru przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości Rady 

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 9/24,

g) wyboru przewodniczącego Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 10/24,

h) wyboru przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 11/24,

i) wyboru przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 12/24,

j) wyboru przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów Publicznych Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 13/24,
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k) wyboru przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Rady 

Miejskiej w Staszowie – projekt nr 14/24.

6. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 25.03.2024 r. do 

13.05.2024 r.

7. Zamknięcie sesji.

  Ad. 3

Przed  poddaniem  pod  głosowanie  protokołu  z  sesji  z  dnia  25  kwietnia  2024  roku  radna 

Małgorzata  Kazimierska wniosła  o  potwierdzenie,  czy  nowi  radni,  którzy  nie  byli  radnymi 

poprzedniej kadencji mają głosować powyższy protokół. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek  wyjaśnił,  iż Rada Miejska jest 

organem i to organ głosuje nad przyjęciem protokołu, nie zaś poszczególni radni. Dodał, iż nie ma 

żadnych przeszkód, żeby nowi radni głosowali nad protokołem.

Protokół  nr  CXI  z  sesji  z  dnia  25  kwietnia  2024  roku  przy  19   głosach  za  i  2  głosach  

wstrzymujących się został przyjęty (obecnych było 21 radnych).

Radni nie mieli uwag do protokołu nr I z sesji z dnia 7 maja 2024 roku i przyjęli go jednomyślnie 

(obecnych było 21 radnych).

Ad. 4 

Radna Barbara Zamożniewicz – zapoznała z projektem apelu w sprawie przywrócenia oddziału 

ginekologiczno – położniczego SPZZOZ w Staszowie. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt apelu został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Apel Nr II/1/2024

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 a

Pan  Wojciech  Charyga  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie zapoznał 

z  projektem uchwały w sprawie powołania Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Staszowie – 

projekt nr 4/24.

Skład osobowy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie:

1. Stanisław Altenberg - członek;

2. Małgorzata Kazimierska – członek;

3. Hubert Gawłowicz – członek;

4. Jarosław Piotrowski – członek;
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5. Anna Majczak – członek;

6. Henryk Bryła – członek;

7. Tomasz Otrębski – członek.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr II/4/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 b

Pan  Wojciech  Charyga zapoznał  z  projektem  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 5/24.

Skład osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Staszowie:

1. Maciej Kondek – członek;

2. Barbara Zamożniewicz – członek;

3. Mariusz Kozieł - członek;

4. Hubert Gawłowicz - członek;

5. Artur Śliwa - członek;

6. Mariusz Łazarz - członek.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr II/5/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 c

Pan Wojciech Charyga zapoznał z projektem uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Miejskiej w Staszowie, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych – projekt nr 6/24.

Skład osobowy Komisji Budżetu, Finansów Publicznych:

1. Mariusz Łazarz – członek;

2. Ewa Rzepecka - członek;

3. Dominik Rożek - członek;

4. Kryspin Bednarczyk - członek;

5. Maciej Kondek - członek;

6. Beata Gajek – Dyl – członek;

7. Wojciech Charyga – członek.
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Skład osobowy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictw:

1. Artur Śliwa – członek;

2. Tomasz Klimek – członek;

3. Mariusz Kozieł – członek;

4. Marcin Myśliwiec – członek;

5. Jacek Maruszewski – członek;

6. Anna Majczak – członek;

7. Wojciech Charyga – członek.

Skład osobowy Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych:

1. Anna Majczak – członek;

2. Małgorzata Kazimierska – członek;

3. Kryspin Bednarczyk – członek;

4. Stanisław Altenberg – członek;

5. Anna Mazgaj – członek;

6. Henryk Bryła – członek;

7. Artur Śliwa – członek;

8. Tomasz Otrębski – członek;

9. Maciej Kondek – członek.

Skład osobowy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości:

1. Henryk Bryła – członek;

2. Hubert Gawłowicz - członek;

3. Barbara Zamożniewicz - członek;

4. Marcin Myśliwiec - członek;

5. Jarosław Piotrowski - członek;

6. Beata Gajek – Dyl - członek;

7. Tomasz Klimek – członek.

Skład osobowy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu:

1. Jarosław Piotrowski – członek;

2.  Ewa Rzepecka– członek;

3.  Małgorzata Kazimierska – członek;

4.  Barbara Zamożniewicz – członek;

5.  Dominik Rożek – członek;

6.  Maciej Kondek – członek;

7. Beata Gajek - Dyl – członek;
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8.  Mariusz Łazarz – członek;

9. Tomasz Otrębski – członek.

Skład osobowy Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego: 

1. Tomasz Otrębski – członek;

2. Mariusz Kozieł – członek;

3. Anna Mazgaj – członek;

4. Jacek Maruszewski – członek;

5. Stanisław Altenberg – członek;

6. Tomasz Klimek – członek;

7. Wojciech Charyga – członek.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr II/6/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 d

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 

7/24.

Na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Staszowie  radny Tomasz Otrębski 

zaproponował radnego Stanisława Altenberga, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/7/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 e

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 8/24.

Na  przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie 

wiceprzewodniczący Wojciech Charyga zaproponował radnego Macieja Kondka, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/8/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 f

Pani  Ewa  Kondek  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Przedsiębiorczości Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 9/24.

Na  przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Przedsiębiorczości  Rady  Miejskiej 

w Staszowie radny Jarosław Piotrowski zaproponował radnego Henryka Bryłę, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/9/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 g

Pani  Ewa  Kondek  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 10/24. 

Na  przewodniczącego  Komisji  Zdrowia,  Rodziny  i  Spraw  Społecznych  Rady  Miejskiej 

w Staszowie radny Artur Śliwa zaproponował radną Annę Majczak, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/10/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 h

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 11/24.
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Na przewodniczącego  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Rady  Miejskiej  w Staszowie radny 

Maciej  Kondek zaproponował radnego  Jarosława  Piotrowskiego,  który  wyraził  zgodę  na 

kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/11/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 i

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Rady Miejskiej w Staszowie – projekt 

nr 12/24.

Na przewodniczącego Komisji  Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa   Rady 

Miejskiej w Staszowie radna Anna Majczak zaproponowała radnego Artura Śliwę, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/12/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 5 j

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów Publicznych Rady Miejskiej w Staszowie – projekt nr 13/24.

Na  przewodniczącego  Komisji   Budżetu,  Finansów  Publicznych  Rady  Miejskiej  w  Staszowie 

radna  Anna  Majczak zaproponowała radnego  Artura  Śliwę,  który  wyraził  zgodę  na 

kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/13/2024

(w załączeniu do protokołu). 
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Ad. 5 k

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

wyboru przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Rady Miejskiej 

w Staszowie – projekt nr 14/24.

Na  przewodniczącego  Komisji Przestrzegania  Prawa  i  Porządku  Publicznego  Rady  Miejskiej 

w Staszowie radny Stanisław Altenberg zaproponował radnego Tomasza Otrębskiego,  który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska przy 11 głosach za i 10 głosach wstrzymujących się (obecnych było 21 radnych)  

podjęła

Uchwałę Nr II/14/2024

(w załączeniu do protokołu). 

Ad. 6

W  wolnych  wnioskach radny  Tomasz  Otrębski  poprosił  władze  gminy  o  podjęcie  działań 

w  zakresie  systematycznego  koszenia  traw  przy  drogach  wojewódzkich,  ze  szczególnym 

uwzględnieniem rejonu skrzyżowań na terenie miasta i  gminy Staszów z uwagi na zachowanie 

bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego.

Radny Hubert Gawłowicz zapytał Burmistrza, czy w najbliższym czasie przewiduje przedłożenie 

pod obrady Rady Miejskiej  projektu uchwały w sprawie zastosowania dla  mieszkańców dopłat 

z tytułu odprowadzania ścieków, z uwagi na obowiązywanie obecnej uchwały do 30 czerwca 2024 

roku. Zapytał, czy prowadzone są analizy wprowadzenia od 1 lipca br. dopłat z powyższego tytułu, 

a  jeśli  tak,  to  w  jakiej  wysokości.  Ponadto  radny  poinformował,  iż  do  biura  Rady  Miejskiej 

w Staszowie wpłynęło pismo mieszkańców ul. Opatowskiej dotyczące planowanego usytuowania 

przejścia dla pieszych w rejonie rynku, którego lokalizacja koliduje z wyjazdem z posesji. Zapytał, 

czy planowana lokalizacja jest bezpieczna i czy istnieje możliwość jej zmiany. 

Radna Małgorzata Kazimierska  w imieniu mieszkańców skierowała zapytanie  do Burmistrza 

w zakresie udzielenia informacji, kto dokonuje przeglądu i ile razy w roku placu zabaw na terenie 

Parku Górników Siarkowych w Staszowie, z uwagi na zachowanie kwestii bezpieczeństwa jego 

użytkowników. 

Radna  Barbara  Zamożniewicz skierowała  zapytanie  do  Burmistrza,  na  jakim  etapie  jest 

przedsięwzięcie w zakresie projektu rewitalizacji płyty staszowskiego Rynku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odniósł się do zapytania radnego Tomasza 

Otrębskiego w kwestii podjęcia działań w zakresie koszenia traw przy drogach wojewódzkich, ze 
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szczególnym  uwzględnieniem  rejonu  skrzyżowań  na  terenie  miasta  i  gminy  Staszów. 

Poinformował, iż poruszona sprawa jest na bieżąco monitorowana w uzgodnieniu z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach. 

W zakresie zapytania radnego Huberta Gawłowicza dotyczącego przedłożenia projektu uchwały 

w  sprawie  dopłaty  z  tytułu  odprowadzanych  ścieków  poinformował,  iż  w  najbliższym  czasie 

przystąpią  do analizy poruszonej  kwestii  w oparciu o możliwości  finansowe gminy.  W kwestii 

planowanego  usytuowania  przejścia  dla  pieszych  na  ul.  Opatowskiej  w  rejonie  Rynku 

poinformował,  iż  sprawa  zostanie  ponownie  zweryfikowana  przez  Wydział  Inwestycji 

i  Planowania  Przestrzennego  tut.  Urzędu  i  o  ustaleniach  poinformuje  na  najbliższej  sesji  lub 

komisjach Rady. 

W kwestii  zapytania  radnej  Małgorzaty  Kazimierskiej w zakresie  przeglądu placu  zabaw na 

terenie Parku Miejskiego im. Górników Siarkowych w Staszowie poinformował, iż w obecnym 

roku przegląd tego obiektu został dokonany przez firmę zewnętrzną. Nadmienił, iż stan techniczny 

urządzeń jest również na bieżąco monitorowany przez pracowników Urzędu, podczas odbywanych 

wizji  lokalnych.  Zwrócił  się  do  radnych  i  mieszkańców  o  wsparcie  działań  w  zakresie 

wyeliminowania niszczenia urządzeń przez korzystającą z nich młodzież.

W  zakresie  zapytania  radnej  Barbary  Zamożniewicz dotyczącego  przedstawienia  etapu 

przedsięwzięcia  w  zakresie  projektu  rewitalizacji  płyty  staszowskiego  Rynku  poinformował, 

iż  w miesiącu lutym br.  odbyły się  wstępne konsultacje w sprawie przebudowy starego miasta 

w Staszowie w zakresie ulic:  Kościelnej,  Ogrodowej i  Partyzantów w Staszowie i  przebudowy 

płyty staszowskiego Rynku. Dodał, iż wnioski z tego spotkania posłużą do opracowania najbardziej 

optymalnego  projektu  modernizacji  centrum  naszego  miasta.  Dodał,  iż  główne  konsultacje 

w zakresie  projektu  rewitalizacji  płyty  staszowskiego  Rynku zostaną  ogłoszone  w najbliższym 

czasie, zaś szczegółowych informacji dotyczącej tej sprawy przedłoży na kolejnej sesji.

Radna  Barbara  Zamożniewicz zapytała  o  termin  ogłoszenia  postępowania  przetargowego  na 

dokumentację projektową rewitalizacji starego miasta Staszowa.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć na  powyższe  zapytanie  odpowiedział, 

iż informacje w poruszonej sprawie przedstawi na kolejnej sesji Rady. 

Następnie  przedstawił  informację  z  działalności  za  okres  od  25.03.2024  r.  do  13.05.2024  r. 

(w załączeniu do protokołu).

Pani Ewa Kondek – Z- ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów odniosła się do zapytania radnej 

Małgorzaty Kazimierskiej dotyczącego przedstawienia firmy dokonującej przeglądu placu zabaw 

w Parku Miejskim im. Górników Siarkowych. Poinformowała, iż w postępowaniu przetargowym 
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spośród  10  ofert,  które  wpłynęły  do  Urzędu  została  wybrana  firma  ERBUD  Budownictwo 

Nadarzyn, gmina Wodzisław. Dodała, iż przegląd obiektu realizowany był 2 maja br. 

Radna Barbara Zamożniewicz  odniosła się do organizacji przetargu na dowóz dzieci do szkół 

w roku szkolnym 2024/2025. Radna zwróciła się do władz gminy, aby przetarg zawierał tak opisaną 

specyfikację warunków zamówienia, aby dzieci mogły dojeżdżać bezpiecznie i w sposób należyty. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Staszowie Beata Gajek – Dyl poinformowała o pismach, 

które wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj:

1. Pismo z 09.05.2024 r. Przewodniczącej Zarządu Osiedla nr 3 „Stare Miasto” w Staszowie 

w sprawie planowanego przejścia dla pieszych na ul. Opatowskiej w Staszowie.

2. Pismo z dnia 15.05.2024 r. Wicedyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej nr 3 w Staszowie 

w sprawie wniosku o wyrażenie zgody na rozwiązanie z radnym stosunku pracy.

Tomasz Klimek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział w sesji, 

po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:10 do godz: 14:50.

  
Protokolant:           Przewodniczący

                                   Rady Miejskiej w Staszowie    
Aldona Janicka  

    ( - ) Tomasz Klimek
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